
Van: Rooij - van Slooten, Karin de  
Verzonden: vrijdag 21 september 2018 10:34 
Onderwerp: Commissievragen PvdA aan het college over ESF-gelden kwetsbare leerlingen 

 
Geachte leden van de commissie Sociaal Domein (ter informatie aan overige raadsleden en 
lijstopvolgers), 
 
Hierbij stuur ik u de commissievragen van mevrouw Leeuwin (PvdA) aan het college over ESF-gelden 
kwetsbare leerlingen. Mevrouw Leeuwin geeft aan graag schriftelijk antwoord van het college op 
deze vragen te willen hebben in de vergaderingen van de commissies Sociaal Domein van 16 oktober 
a.s.. De vragen zullen tegen die tijd worden toegevoegd aan agendapunt 5.3 in 
GemeenteOplossingen en Notubox.  
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Karin de Rooij 
 
Karin de Rooij | Raadsadviseur | Gemeenteraad Huizen | Postbus 5 - 1270 AA Huizen | T (035) 528 
13 50 | M 06 48 96 69 53 | k.derooij@huizen.nl | www.gemeenteraadhuizen.nl | www.huizen.nl  
Van: Leeuwin, Margot  
Onderwerp: Fwd: Vragen PvdA aan het college over ESF-gelden kwetsbare leerlingen 

 

Hallo,  

 

Deze vragen graag doorgeven aan het college. Ter schriftelijke beantwoording in de volgende 

commissie sociaal domein.  

 

Bvd Margot  

 

Schriftelijke vragen van de PvdA aan het college over kwetsbare leerlingen die niet meer naar werk worden 

begeleid.  

 

1. Kent u het bericht ‘EU-subsidie voor kwetsbare leerlingen vroegtijdig leeg’? (Trouw d.d. 28 juni 

2018) 

2. Kunt u aangeven of en zo ja hoeveel jongeren in onze gemeente/regio niet meer naar werk begeleid 

worden door het wegvallen van deze zogenaamde Europees Sociaal Fonds -gelden (ESF)?  

3. Kunt u aangeven hoeveel FTE, in de vorm van jobcoaches en stagebegeleiders, verloren gaan door 

het wegvallen van deze middelen?  

4. Deelt u de mening van de PvdA dat kwetsbare jongeren niet de dupe moge worden van gekissebis 

over centen? Zo ja, wat gaat u doen om deze begeleiding te garanderen? Zo nee, waarom niet?  

5. Kunt u een inschatting maken van de gevolgen voor de gemeente Huizen  door het wegvallen van 

deze begeleiding?  

6. Bent u met de PvdA van mening dat het zeer belangrijk is dat deze jongeren naar werk begeleid 

worden en niet langs de kant van de arbeidsmarkt komen te staan? 

7. Is de gemeente Huizen bereid om via cofinanciering (opnieuw) bij te dragen aan de projecten voor 

werkbegeleiding?  
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8. Bent u bereid om bij staatssecretaris Tamara van Ark uw zorgen te uiten over het niet begeleiden 

van kwetsbare jongeren naar werk? Zo ja, wanneer bent u voornemens om dit te doen? Zo nee, 

waarom niet? 

 
[1] https://www.trouw.nl/home/eu-subsidiepotje-voor-kwetsbare-leerlingen-vroegtijdig-leeg~a7673388/ 
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